
Youth Announcements 

Children Info. (Nursery – 5th Grade) 

1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new  visitors. Please use our 
online welcome. 

   form (QR Code) to fill in your information and  
   prayer requests, OR just speak with one of 
   our church leaders. Then drop by the Welcome  
   Room after service to pick up a newcomer gift bag                                           
   and get connected. 
2. Are you interested in finding out what Christianity is all about? Our “New Beginnings” 

Sunday School class is going through a 13-week curriculum to help you gain a better 
understanding. This is a Women only class for the winter and spring SS quarters. Please 
reach out to Anne Johnson if you are interested. The class is at 9:30-10:45 AM in Room 
A134. 

3. Sojourners Bible Study & Prayer resumed with a topical study, Faith Foundations, by 
David Platt. Join us for bible study, prayer, or both! Zoom Meeting ID: 249 122 2044, 
Passcode:24680. 

4. Growing Sunday School is going through a study in Ephesians. Class is held from 9:30 - 
10:45 AM in room A122. Resources are available at https://www.raleighccc.org/main/
growing-english/. Pastor Rob can be reached at robthestans@gmail.com for any ques-
tions. 

5. The November Women's Bridge Fellowship. When: November 9th, Time: 1:30-5:30, 
What: Sewing project for Christmas Shoeboxes-tote bags, scrunchies, drawstring pouch-
es, What to bring: A snack or refreshment to share 

6. FPO (Faith Pledge Offering) is dedicated to use on our supported Global Missionaries 
ministry. The FPO budget for this year is $52,714 and the offering received up to date is 
$34,364. If your Sunday offering is designated to FPO, please specify “FPO” in your 
Check. Please pray for Global Missionaries and the FPO ministry. 

7. Children Fall Festival 10/31, 7:30-9:00pm.  Food, games, prizes and much more!  Bring 
your neighbors and friends! For details, please refer to the bulletin inserts. 

8. Auntie Pauletta Needs Your Help – She is looking for ladies to help her with sewing 
scrunchies and tote bags to place in Operation Christmas Child shoeboxes. If you are 
available, please text her at 919 231 5437. 

9. 2024 Operation Christmas Child Shoebox Collection Goal - Prayerfully consider helping 
the Youth to reach our goal of making 425 gift-filled shoeboxes (275 in-person; 150 
online) this year.  At this time, new gift items/supplies are needed to make the 275 in-
person shoeboxes.  A list of the needed items is found in today's bulletin.  Please place 
new gift items/supplies in the collection containers by the end of October if possible.  

10. This year's Annual Congregational Meeting is scheduled for Sunday, November 17th. 
For details, please refer to the bulletin inserts. 

11.Our church has decided to donate to the relief fund for the recent disaster in Western 
North Carolina. The church will send a check of $1000 and ask members to donate 
freely. Please write to the order of Samaritan’s Purse. Memo: Hurricane Relief. We will 
collect the check for you. Thank you for your Christian love and your donation will be tax 
deductible. You may also donate online at SP’s website. (https://
www.samaritanspurse.org/our-ministry/fundraise/). The fund drive stays open till the 
end of October31. 

12. The church started the ESL (English as a Second Language) and MSL (Mandarin as a 
Second Language) classes. Interested students and teachers, please contact Rachel Yan 
at yanrachel393@gmail.com.  

13. Donations to honor our beloved Pastor Yip will continue to be accepted until the end of 
the year (12/31/2024). Contributions can be made payable to RCCC, with a memo 
stating: 'Pastor Yip Memorial Fund.' Alternatively, you can donate online through Realm 
(https://onrealm.org/raleighccc) by selecting the 'Pastor Yip Memorial Fund' option. 

 

10/20/2024 Series: Forgiven 
Results of Forgiveness: Healing, Wholeness, and Oneness 

Matthew 18:15-35 
 10/20/2024 Announcements 

Upcoming Service 

10/27/2024          Pastor   Rob 

1. The children's department provides in-person Sunday classes from   
Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to 
seeing your children . 

    The location is in the old building, and the courses are as follows: 
     In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am 
   In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am –   12:30pm 

    AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm 
2. Registration for Awana 2024-2025 is now open.                               

Please register at https://shorturl.at/UmPJg or                                    
scan the QR code. Please email                                                                    
children@raleighccc.onmicrosoft.com                                                            
or mikeianliu@gmail.com if you have                                                      
any questions or concerns.   

3. RCCC Fall festival (10/31) candy donation - individual wraps candy/ 
cookies/ small toys only.   Drop box outside sanctuary or children Sun-
day School area. Questions please contact Mike mikeian-
liu@gmail.com 

1. This Friday's Youth Group - Join us on this Friday, October 25, at 7:30 
p.m. for Youth Group.  We will be continuing our "Road Trip to Truth" 
series.  This Friday's topic will be "How Good is the Good News" - Part 
2.   

2. Wednesday Youth Prayer — Join us for Prayer on this Wednesday, , 
October 23 from 7:00-7:40 p.m. through Zoom. 

3. Youth Sunday School  - Join us for Youth Sunday School every Sun-
day, from 9:30-10:45 a.m. for worship, prayer, and Bible study.  

4. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disci-
ple-Makers Needed – If you feel called to be a Youth Sunday School 
Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, 
please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further 
info on how you can get involved. 



青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

10/20/2024 華語堂陳百鍊傳道 
證道題目  

仰望耶穌 - 荊棘地的心 
馬可福音 4:1-20 

10/20/2024       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表                                         

格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。                                              

鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/contact-us/ 
2. 秋季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) , 課程如下:                                                                                                                                                                                  

(1) 福音班              A122 教室               (2) 合神心意的生命    A213  教室                                                                                      
(3) 申命記（3）     A206 教室                (4) 提摩太前书和 小组成长 A200 教室 

3. 信心奉獻 (FPO - Faith Pledge Offering) 是專用在教會所支持的多位不同地域的宣教士的事

工。本年度的信心奉獻預算為 $52,714，至今收到 $34,364。如果會眾的周日奉獻是指定

给 FPO, 請在支票上註明是 FPO，並請繼續為全球的宣教事工及 FPO 奉獻事工禱告. 

4. 10/31 7:30-9:00pm 兒童事工有 Fall Festival. 內容有食物、遊戲和獎品等。邀請你的鄰居和
朋友一起來參加。詳情請參閱周報插頁。 

5. 2024 年 Operation Christmas Child 的收集鞋盒目標—請考慮幫助我們的青少年實現今年的

目標 – 製作 425 個裝滿禮物的鞋盒（275 個實體鞋盒;150 個線上鞋盒）。 我們需要新的禮

品/用品來製作 275 個面對面的鞋盒。 所需項目的清單在今天的週報中。 如果可能，請在 

10 月底之前將新的禮品/用品放入收集容器中。 

6. Pauletta 需要你的幫助 - 她正在尋找姊妹幫助她縫製髮束和手提袋，放在 Operation Christ-

mas Child Shoebox 的鞋盒。如果您有空，請發短信給她，電話是 919 231 5437  

7. 年度會員大會定於 11 月 17 日舉行，詳情請參閱周報插頁。 

8. 我們教會決定捐款北卡羅來納州西部最近發生的災難救濟基金。教會將先捐出$1000 支

票，並請會眾自由捐贈。支票請寫給 Samaritan’s Purse. Memo: Hurricane Relief。我們會替

您收取支票。感謝您的基督徒之愛，您的捐贈可以享受稅收減免。您也可以在 Samaritan’s 

Purse 網站線上捐款。 (https://www.samaritanspurse.org/our-ministry/fundraise/)。本募捐

活動將持續到 10/31 結束。 

9. NCSU 校園團契每周五的聚會，需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教

會網頁的 Resource 。 

10. ESL (English as a Second Language) / MSL (Mandarin as a Second Language) - 有興趣的學生，

請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com  

11. 支持敬愛的葉牧師的捐款账号将持续到年底(12/31/2024)。奉献开给 RCCC，註明：

“Pastor Yip Memorial Fund”   或 經由 Realm (https://onrealm.org/raleighccc) 在線上選擇

「Pastor Yip Memorial Fund」。 請注意：捐款是不能抵稅的 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待
您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 
    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 
    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm 
    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 
2. 2024-2025 年 Awana 報名現已開放。                                
     請透過 https://shorturl.at/UmPJg 或                                                                

掃描二維碼註冊。如果您有任何問題或疑慮，                                         
請發送電子郵件至 children@raleighccc.onmicrosoft.com 或
mikeianliu@gmail.com。  

3. RCCC Fall festival (10/31), 募捐獨自包裝糖果／餅乾/ 小玩具，捐贈

物可置於大堂外收取箱或兒童主日學區。 如有問題可聯絡 
Mike ： mikeianliu@gmail.com 

日期 國語 粵語 英語 

10/27 Pastor Rob 林春騰牧師 

1.週五青少年聚會—歡迎參加 10 /25 星期五晚上 7:30 的青少年團契, 我

們將繼續我們的“Road Trip to Truth”系列。 本週五的主題是「How 

Good is the Good News」—Part 2。  

2. 週三青少年禱告會 –歡迎參加 10/23 週三 7:00-7:40PM 經由 Zoom 舉
行的青少年禱告會。 

3. 青少年主日學– 歡迎參加每週日 9:30 –10:45 AM 的青少年主日學。 

我們一起敬拜, 禱告和查經. 

4. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如
果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒
訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。 

https://onrealm.org/raleighccc


青少年事工報告 

兒童事工報告 

請為下週主日講員代禱  

10/20/2024 粵語堂丁少文傳道 
證道題目  

不信，不信，還是要信 ! 
馬可福音 16: 9-20  

10/20/2024       報  告  

 

 

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表                                         

格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。                                              

鏈接如下 https://www.raleighccc.org/main/contact-us/ 

2. 秋季粵語成人主日學課程(11:15am-12:30pm) 於 9/1 開始, 課程;   (1)福音班,

教師﹕, 134 室；黃寶珠(Diana)及鄧鐵强(Paul)  (2), 屬靈的傳承, 教師: 車潔玲

(Doris);  圖書館和 Zoom. 

3. 信心奉獻 (FPO - Faith Pledge Offering) 是專用在教會所支持的多位不同地域的宣教士的事

工。本年度的信心奉獻預算為 $52,714，至今收到 $34,364。如果會眾的周日奉獻是指定

给 FPO, 請在支票上註明是 FPO，並請繼續為全球的宣教事工及 FPO 奉獻事工禱告. 

4. 10/31 7:30-9:00pm 兒童事工有 Fall Festival. 內容有食物、遊戲和獎品等。邀請你的鄰居和

朋友一起來參加。詳情請參閱周報插頁。 

5. 2024 年 Operation Christmas Child 的收集鞋盒目標—請考慮幫助我們的青少年實現今年的

目標 – 製作 425 個裝滿禮物的鞋盒（275 個實體鞋盒;150 個線上鞋盒）。 我們需要新的禮

品/用品來製作 275 個面對面的鞋盒。 所需項目的清單在今天的週報中。 如果可能，請在 

10 月底之前將新的禮品/用品放入收集容器中。 

6. Pauletta 需要你的幫助 - 她正在尋找姊妹幫助她縫製髮束和手提袋，放在 Operation Christ-

mas Child Shoebox 的鞋盒。如果您有空，請發短信給她，電話是 919 231 5437  

7. 年度會員大會定於 11 月 17 日舉行，詳情請參閱周報插頁。 

8. 我們教會決定捐款北卡羅來納州西部最近發生的災難救濟基金。教會將先捐出$1000 支

票，並請會眾自由捐贈。支票請寫給 Samaritan’s Purse. Memo: Hurricane Relief。我們會替

您收取支票。感謝您的基督徒之愛，您的捐贈可以享受稅收減免。您也可以在 Samaritan’s 

Purse 網站線上捐款。 (https://www.samaritanspurse.org/our-ministry/fundraise/)。本募捐

活動將持續到 10/31 結束。 

9. ESL (English as Second Language)  & MSL (Mandarin as Second Language)-已開始.  有興趣的

學生，請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com  

10. NCSU 校園團契每周五的聚會，需要弟兄姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至

教會網頁的 Resource 。 

11. 支持敬愛的葉牧師的捐款账号将持续到年底(12/31/2024)。奉献开给 RCCC，註明：

“Pastor Yip Memorial Fund”   或 經由 Realm (https://onrealm.org/raleighccc) 在線上選擇

「Pastor Yip Memorial Fund」。 請注意：捐款是不能抵稅的 

12. 關懷與代禱 

     1)弟兄姊妹願意天天靈修讀經，實行神的話，在基督的根基上重建自己與教會。  

     2) 為崇拜、主日學、團契、關懷及傳福 等事工祈禱。 

     3) 肢體需要： 

         *為新朋友的適應祈禱。 

         * 丁傳道的孫女： Zoey 已順利完成手術，但她仍有嘔吐。她目前正在服用 Tylenol 以減

輕疼痛和不適。請為她的快速康復和沒有併發症祈禱。 

 

 

 
 

1. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待
您的孩子參加。 

    地點在舊堂, 課程如下： 
    實體兒童主日學: 9:30-10:45am 
    實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm 
    周五 7:30-9:30 pm 有 AWANA 
2. 2024-2025 年 Awana 報名現已開放。                                
     請透過 https://shorturl.at/UmPJg 或                                                                

掃描二維碼註冊。如果您有任何問題或疑慮，                                         
請發送電子郵件至 children@raleighccc.onmicrosoft.com 或
mikeianliu@gmail.com。  

3. RCCC Fall festival (10/31), 募捐獨自包裝糖果／餅乾/ 小玩具，捐贈

物可置於大堂外收取箱或兒童主日學區。 如有問題可聯絡 
Mike ： mikeianliu@gmail.com 

1.週五青少年聚會—歡迎參加 10 /25 星期五晚上 7:30 的青少年團契, 我

們將繼續我們的“Road Trip to Truth”系列。 本週五的主題是「How 

Good is the Good News」—Part 2。  

2. 週三青少年禱告會 –歡迎參加 10/23 週三 7:00-7:40PM 經由 Zoom 舉
行的青少年禱告會。 

3. 青少年主日學– 歡迎參加每週日 9:30 –10:45 AM 的青少年主日學。 

我們一起敬拜, 禱告和查經. 

4. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如
果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒
訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。 

日期 國語 粵語 英語 

10/27 Pastor Rob 林春騰牧師 

https://onrealm.org/raleighccc

